
حبر سائل ثابت لا يتأثر بالماء. سن معدنية كروية. نظام متطور لتدفق الحبر 
يضمن كتابة ناعمة حتى آخر قطرة حبر. نافذة تظهر كمية الحبر المتبقية. سن 

كروية مقاس.

Water proof ink, roller pen with unique window in the barrel, 
showing exactly how much ink is left. Controlled ink flow system 
ensures smooth writing, right down to the last drop. 

Uni-Ball Eye يوني ـ بول آي

UB-150

MI-UB150/10D
10 dz. ١٠ درازن

0.5

Pensأقلام

0.5 mm ball. Over 1300 m writing distance.
Box 12 dz, ctn. 72 dz.

سن كروية مقاس ٠٫٥ ملم. يكتب ١٣٠٠ متر.
العلبة ١٢ درزن، الكرتون ٧٢ درزن.

MI-UB150-05CMI-UB150-08C MI-UB150-04C

Pack 5 pcs.Pack 8 pcs. Pack 4 pcs.

1 - MI-UB150-BK
2 - MI-UB150-BE
3 - MI-UB150-RD
4 - MI-UB150-GN
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Pensأقلام
Uni-Ball Insight يوني بول إنسايت

UB150-10
1 - MI-UB-150-10-BK

 MI-UB150-10/03D

MI-UB150-38-08C

 MI-UB150-10-05C

2 - MI-UB-150-10-BE
3 - MI-UB-150-10-RD

UB150-38
1 - MI-UB150-38-BK
2 - MI-UB150-38-BE
3 - MI-UB150-38-RD

1.0

0.38

Uni-ball "broad" has a tip of 1.0 mm and realizes the longest drawn 
line width and writing performance in the series. Clear and strong 
drawn line is ideal for signing documents. Specially smooth writing 
will inspire your ideas at work and school. Vivid coloured ink. 
Stainless steel tip that stays smooth even when little pressure is 
applied. Pigment ink will not smear even if water is split on the 
paper.          

Uni-ball eye "ultra micro" the first roller ball in the world to have a 
size of 0.38mm with bullet type tip. In order for the ball inside the tip 
to work and write properly, the ink of uni-ball eye “ultra micro” had 
to be re-designed and adjusted for extra fine writting. 
Uni-ball eye "ultra micro" is able to write approximately 1800m and 
the newly developed tip ball inside the tip resists more than over 1.5 
million times rotations.

Box 12 dz., ctn. 72 dz.

Box 12 dz., ctn. 72 dz.

أحادي الكرة "كبيرة" بسن ١٫٠ مم، تحقق أطول خط بأفضل عرض وأداء كتابة 
ناعمة  كتابة  المستندات.  لتوقيع  مثالي  وقوي  واضح  خط  السلسلة.  في 
بشكل خاص سوف تلهم أفكارك في العمل والمدرسة. حبر  بلون حي. سن 
من الفولاذ المقاوم للصدأ الذي يبقى سلسًا حتى عند الضغط عليه بخفة لن 

يتلطخ حبر الصباغ حتى إن انسكب ماء على الورق.

العالم  أول قلم اسطواني في  الصغر" هو  "فائقة  الكرة  أحادية  بفتحة  قلم 
بكرة يصل حجمها إلى ٠٫٣٨ مم مع سن على شكل رصاصة. من أجل أن تدور 
الكرة داخل السن وتكتب بشكل صحيح، كان لابد من إعادة تصميم حبر  فتحة 
النعومة  فائقة  كتابة  أجل  من  وتعديلها  الصغر"  "فائقة  الأحادية  الكرة 
كتابة حوالي  الصغر" قادر على  "فائقة  الكرة  أحادية  بفتحة  والسلاسة. قلم 
١٨٠٠ متر، وتصمد كرة السن المطورة حديثًا داخل الحافة أكثر من ١٫٥ مليون 

مرة من الدورات.

العلبة ١٢ دستة، الكرتونة ٧٢ دستة

العلبة ١٢ دستة، الكرتونة ٧٢ دستة
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